
Referat styremøte Skipsfjord utmarkslag 

Hansnes 27. august 2008 kl 18.45. 
 

Referat: 

 

Tilstede:  Erling Halvard Nygård, Jan Pedersen, Wivi-Ann Heide, Kyrre Jakobsen og 
Wiggo A. Ditlefsen.  

 

Sak 1. Godkjent innkalling og saksliste. 
  Valg:  

Kyrre Jacobsen valgt som sekretær.  
Wiggo A. Ditlefsen valgt som kasserer.   

 

Sak 2. Regningen på helikopterløft av materiell til brua fra Bjørnar Fløystad er  
 mye større enn avtalt på forhånd.  

Erling Halvard har sendt klage på regningen til Bjørnar Fløystad.  

Erling Halvard blir også å sjekke hvor mye laget måtte ha betalt vist vi 
hadde bestilt og ordnet med transport selv. 

 
Sak 3. Rypejakta 2008: 

Disse får gå første dagene i skipsfjord på rypejakt: 

 

Navn: 10.sep 11.sep 12.sep 13.sep 14.sep 

Jonny Mikalsen x x       

Bjørn Thomassen x x x x   

Kyrre Jacobsen x x x x   

Frode Johannessen x x x x   

Frank Ivar Isaksen x x       

Hugo Edvardsen x x x x   

Jan Pedersen x x x x   

Wiggo A. Ditlefsen x x x x x 

Side ? (Wiggo A. Ditlefsen) x x x x   

Jørn Nystrand x x x x   

Eivind Larsen x x       

Vegar ? (Eivind Larsen) x x       

Svein Ivar Iversen x x       

Siv Ditlefsen     x x x 

Ronald (Wivi-Ann Heide)       x x 

  
 Bagg limiten er satt til 5 ryper per jeger per døgn. 
 Oversikten er oversendt kortselger Johnny Mikalsen på e-post 28/8-08. 

 
Sak 4. Brua:  

Ingeniøren som har tegnet brua, ble ikke å dra inn til Skipsfjord i  

sommer for å se hvor brua skulle settes opp. Han har også gått konkurs 
opplyste Erling Halvard om. 

Fremdriften stoppet litt opp i sommer, men fortsetter videre i høst. 
Jan har fått leie bensindrevet zobra (borremaskin) til dette prosjektet. 

http://www.1881.no/Katalog/Wivi-Ann+Heide_E001041234/?Query=41643592&qt=8


 

Sak 5. Ordninger for jakt og fiske i utmarkslaget. Styret skal komme med 
forslag til årsmøtet 09. 
 

Styret skal sette seg inn i sentrale regler og lover for fiske i lakseførende 
vassdrag. 

Det skal sjekkes med hva det koster å fiske i andre lakseelver. 
Styret skal se på eksisterende kortsystem for laksefiske og komme med 
nye forslag på kortsystemer. F.eks. grunneierkort på 1 uke, 1 mnd eller 

hele sesongen. Også å se på kortprisene til unger over 12 år. Kanskje å 
lage eget ”ungdoms” kort for disse fiskerne? 
 

Styret skal også innformere årsmøtet 09 om søknadsfristen for 
rypejakten er 20. august. Etter denne fristen er det ”først til mølla” 

prinsippet som gjelder. Og at rypejakten starter 10. september. 
Rypetellingen avgjør bagg limiten for jakten. 
 

Alle i styret skal tenke på disse ordningene og komme med eventuelt nye 
forslag om dette til de neste styremøtene. 

 
Sak 6. Eventuelt:  

Wivi-Ann Heide foreslår at gamle stier i Skipsfjorden bør merkes så de 

ikke gror ned. 
 
Wiggo blir å lage et skriv for styret til fylkesmannen, angående den høye 

eiendomsskatten som er på eiendommene i Skipsfjorden. Dette er 
landskapsvernområde, så det burde ikke være så dyrt.   

 
 
 

 
Neste styremøte blir avviklet i løpet av midten av oktober 2008. 

 
 

 

 
Møtet hevet. 
 

Kyrre Jacobsen 
Sekretær. 


